



職場創新機招聘會

Creating New Opportunities Job Fair



超過40間機構參加，
提供大量不同行業職位空缺

Over 40 participating organisations
provide many vacancies from
various industries



即場招聘

On-the-spot
Recruitment



入場人士可獲
紀念品一份，送完即止

You can get a souvenir for joining
the event while stock lasts



2022/8/4 & 5

星期四及星期五 Thursday & Friday



11:00 – 17:30

最後入場時間17:00 (Last admission at 17:00)



灣仔修頓場館1樓 (港鐵灣仔站A3出口)

1/F, Southern Stadium, Wan Chai
(MTR Wan Chai Station Exit A3)



費用全免

Free
Admission

有關詳情，請於2022年7月25日
或之後瀏覽 www.jobs.gov.hk。

Please visit www.jobs.gov.hk
for details on or after 25 July 2022.

查詢 Enquiries: 2153 3982

注意 Important Notes

所有入場人士必須符合「疫苗通行證」要求及在進入活動場地時掃描「安心出行」二維碼 (豁免人士除外)。

All visitors must fulfil the "Vaccine Pass" requirements and scan the "LeaveHomeSafe" QR code when entering the event venue (except for exempted persons).

場內將因應疫情最新發展和入場人數採取適當的感染控制及人流管制措施。

Appropriate infection control and crowd control measures taking into account the latest epidemic developments and the number of visitors will be implemented at the venue.

如活動當日上午8時正，天文台已發出8號預警，或8號或以上熱帶氣旋警告信號 / 黑色暴雨警告信號 / 因超強颱風 (或其他大規模天災) 而發出的「極端情況」公布正生效，當日之活動將告取消。

If a Pre-No.8 Special Announcement is issued, or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above / Black Rainstorm Warning Signal / announcement of "extreme conditions" arising from a super typhoon or other natural disaster of a substantial scale is in force at 8 am on the event day, the event that day will be cancelled.



勞工處
Labour Department



工聯會職業再訓練中心
HKFTU Occupational Retraining Centre